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Velkommen til de fremmødte forbrugere. 
I 2024 er vi i vandværket tilsluttet 302 forbrugere 
 
Ud af vandværket 43844 m3.+ 2231 m3 vand fra Østervrå i alt 
solgt 46075 m3 vand 
Købt el 60840 kW   ( er lavet fast de næste 5 år på 70 øre kW ) 
 
Der har været nogle udfordringer i 2024 som vi i bestyrelsen har 
løst . Der er installeret en slamtank så vi er fri for at betale 
kloakbidrag til kommune for vandværket løb det op i ca. 60000-
70000kr årligt og det er ikke faldende, slamtanken kostede 185000 
kr. + el arbejde så der er jo hurtigt tilbage betalt. 
Vi har endvidere fået lavet nyt styresystem da vi ikke kunne få 
reservedele til gamle mere, og samtligt fået alarm installeret så vi 
ikke står uden vand. Det er nogle store investeringer som vi mener 
er nødvendigt det er jo et gammelt vandværk som gerne skulle 
køre optimalt. 
B.N.B.O Status for Thorshøjvandværk. A.M.B.A 
Frederikshavn kommune har lavet en ny risiko vurdering at en 
indsats ikke er nødvendig på nuværende tidspunkt, da vi er 
tilkoblet Østervrå vandværk (nødforsyning) derfor forventer 
kommunen ikke på nuværende tidspunkt at meddele påbud mod 
erhvervsmæssigt anvendelse af pesticider. 
Vi skulle nu have fået alle målere skiftet til digitale målere, så de 
er fjernaflæste. 
Vi har døjet lidt med en coliform bakterie jordbakterie som er 
ganske ufarlig, men som er væk nu der skal ikke så meget til, 
men alle analyser bliver lagt på hjemme side så alle kan følge  
med. 
Men en bøn til forbrugerne find ud hvor jeres stophane er, er der 
ingen så finder vandværket en løsning på det. 


